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Hodnocení postupu řešení a dosažených výsledků:

Z bakalářské práce je zřejmé, že student má detailní informace o řešené oblasti a že má velký zájem o zlepšení stavu MHD Znojmo. Velmi obsáhle se 

věnoval historii vývoje MHD Znojmo do roku 2022 a od roku 2023. Na okraj uvádím, že toto uvedené by mohlo být využito například při sestavě 

publikace o historii MHD Znojmo. Bohužel na rozdíl od názvů kapitol se než o analýzu jednalo spíše o popis, i když informace byly zpracovány 

zajímavým způsobem. Díky tomu, že v rámci IDS JMK i v rámci MHD Znojmo byly provedeny opakované optimalizace systému, tak student mohl 

navrhnout jen dílčí opatření na zlepšení stavu. Jeho návrhy jsou podnětné. Na velkou škodu je ale problém v používání správné terminologie, částečně 

překročený rozsah textové části a hovorové formulace.

1) Konzultoval jste své návrhy na zlepšení s kompetentním subjektem, zejména dopravcem a společností KORDIS? 2) Máte informaci o tom, co 

společnost KORDIS chystá pro MHD Znojmo? Jsou Vaše návrhy s tímto v souladu? 3) Má město seniortaxi či o něm uvažuje? Šlo by zaintegrovat do 

MHD nebo by fungovalo nezávisle na MHD? 4) Používají se v MHD některá preferenční opatření, zejména kvůli silnici I/38?
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